

Referat af bestyrelsesmøde i beboerrepræsentationen Julivænget Horsens.

Den 23. april klokken 19 2025 hos Per Svendsen i nummer 4.

Deltagere: Klaus Pakula, Karin Gahner Rosenkrantz, Patrick Nøbbe og Per Svendsen

Ikke mødt: Pia Aagaard, Zilas Jacobsen.

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde den 23. februar 2025

Godkendt.

2. Generalforsamling lørdag den 30. august klokken 10. (Beboermøde)

Da sognehuset kunne lejes lørdag den 30. august blev denne dato godkendt. (300 kr.)

Vi serverer en øl eller sodavand samt indkøber lidt snacks. Ellers intet traktement.
Der opfordres til, at man går til mødet, da antallet P pladser er begrænset.

3. Udlejers svar på vores henvendelse efter sidste bestyrelsesmøde

a) Svaret dateret den 18. marts 2025.

Alternativ parkering: Kan ikke laves om, færre pladser.
Tages til efterretning.

Våd Post: Lover løsning, så post ikke bliver våd.
Vi udbeder os en status på løsningen. Kunne være et halvtag over postkasserne.

Hjertestarter: Udbeder sig budget og forslag til placering.
Vi beder Pia arbejde videre, så vi får et samlet overblik visende alle omkostninger . (Etablering, drift, drift efter 5 år).
Placeringen bør være ved en strømkilde evt. ved en lygtepæl. Tages med på generalforsamlingen.

Rensning af ventilationsanlæg. Skønnes ikke nødvendig bortset fra udskiftning af filtre. Laver video om rensning af system.
Tages til efterretning. Ser frem til filmen.

Hvornår kan vi påregne lægning af slidlag og opmaling af P-båse ?
Tidsplan kendes ikke endnu, besked kommer i god tid før igangsætning.
Tages til efterretning.

4. Parkering/ skiltning på vendepladser

Hvordan stiller vi os officielt til P forbud på vendepladser?

Vi stiller spørgsmålet på generalforsamlingen. Er det et reelt problem? Os bekendt har renovationsvognene ikke beklaget sig over forholdene. Ved et parkeringsforbud gør vi det forbudt at parkere der – Ønsker vi det?

5. Skiltning til de nye ”bogstavhuse”

De sidst indviede huse har alle fået nummer 8 efterstillet et bogstav.

Beboerne i nummer 8 er stærkt generet af, at rigtig mange leverandører kommer til nummer 8 med deres leverancer, når det er til et af husene med nummer 8 efterstillet et bogstav.

Vi retter henvendelse til udlejer om en løsning, hvor der skiltes med vejen til bogstavhusene. Kunne være med et skilt placeret ud for nummer 10 og 12.

6. Hjertestarter

Pia bedes arbejde videre med ideen, og inden generalforsamlingen skal vi gerne have et budget over vores udgifter til for etablering, drift og vedligeholdelse – også efter de 5 første år. Drøftes på næste bestyrelsesmøde. Placering kunne være på græsarealet ved indkørslen til området.

7. Vejfesten den 23. august 2025 klokken 14

Der opstilles telt med gulv ved fodboldbanen. Vi anslår, at vi bliver ca. 100 personer. Der opstilles hoppeborg. Telt på 9x12m anslås til at være passende (pris ca. 5.500 kr.

Vi får en pris på både med og uden opstilling.

Hver husstand bedes medbringe mad til 4 personer. Kl. 17:30 laver vi så en fælles buffet med alle de medbragte retter.

Vi indkøber drikkevarer, snacks og vi lejer evt. en slushice-maskine.

Vi sørger for kølefaciliteter.

Patrick udarbejder en indbydelse. Kan trykkes hos Per Svendsen.

Prisen sættes til 100 kr. pr. person. Børn under 13 gratis. Vi skal have tilmelding og betaling senest 14 dage før arrangementet. Der indbetales på beboerforeningens box **1269NM**.

Vi hører, om der er en beboer, der vil sørge for musik.

*Patrick udarbejder indbydelse

* Per undersøger priser og bestiller telt, borde og stole, hoppeborg,

Vi påregner, at der vil komme mange hjælpere fra Julivænget, når vi skal stille op og pille ned.

8. Vandværket

Vi har fået formelt svar fra kommunen vedrørende vores henvendelse med et ønske om, at man ændrer det regulativ, som fastsætter reglerne for vandværkernes rammer.

Svaret er en opremsning af de gældende regler, som vi i forvejen udmærket kender, og meningen med vor henvendelse var jo netop at få disse regler lavet om.

Vi har sendt en ny forespørgsel. Hvor vi spørger, om der er andre ting end den manglende vilje, der blokerer for en ændring i regulativet.

Det har vi ikke fået svar på endnu, men det ser ud til, at vi skal den politiske vej, og det skal så være inden kommunalvalget.

Vi skal være opmærksomme på, at vi betaler vandaflædningsafgift over huslejen. Forholdet undersøges nærmere.

9. Orienteringsbrev

Efter mødet udsender formanden et orienteringsbrev.

10. Eventuelt

Næste møde holdes torsdag den 19. juni klokken 19:00 hos Klaus Pakula i nummer 33.: Møde ca. hver anden måned, dog hyppigere, lige før større arrangementer.

Det ser ud til, at en reparation på legepladsen ikke er udført med materiale i den rette dimension. Undersøges nærmere, og viser det sig at være korrekt, tilskrives udlejer.

Der er fra flere sider fremsat ønske om, at der på legepladsen mangler gynge og lille rutsjebane, så de yngre børn også kan få glæde af faciliteterne.

Der er en frustration hos flere af husene med ulige numre, der har fået sået græs. Græsset har tilsyneladende meget ringe vækstforhold, hvilket har medført store bare og gule pletter. Enkelte har tilført jorden en big bag topdressing, og det har haft stor effekt. Vi forhører udlejer, om han har et råd til de beboerne, de steder, hvor græsset ikke gror ordentligt.

Flere husstande har i den sidste tid oplevet, at billedet via det etablerede coax- net fryser. Måling foretages, så vi kan blive mere konkrete overfor udbyder.

*Per Svendsen,
Formand
Julivænget 4
Den 25. april 2025*